
In Den Haag schijnen ze niet  beseffen dat het bij deze plannen niet alleen gaat om kinderen met 
afwijkingen als ADHD, maar dat hierbij ook gaat om meervoudig gehandicapte kinderen met  zoveel 
meer afwijkingen en problemen. Deze kinderen zouden nooit tot hun recht komen tussen kinderen in 
het reguliere onderwijs.
Mevrouw Bijsterveld heeft geen idee waar ze over praat, dus zou haar duidelijk gemaakt moeten 
worden zodat ze hier een beter beeld van zou hebben en het probleem voor deze kinderen in gaat zien.
Zelf werk ik op het Speciaal onderwijs. Hier werken wij met kinderen een meervoudige handicap in 
kleine groepjes waar genoeg aandacht kan zijn voor alle kinderen. Deze kinderen hebben zoveel extra 
aandacht/verzorging/verpleging nodig dat dit echt onmogelijk is om zo’n leerling in het regulier 
achterin de klas erbij te zetten. 


